
S SEJE
OBČINSKE SKUPŠČINE

V stečaj
tudi Žimnica

In kakšno je bilo poročilo drugega
kolektivnega poslovodnega organa,
tokrat iz Žimnice, ki je bilo posredo-
vano delegatom? Lahko bi rekli, da
zelo dolgo, zelo obsežno, kar pa je
povsem razumljivo, če gre za primer
tako malomarnega in neodgovornega
poslovanja, kot ga je ta organ imel
priliko spoznati v Žimnici. Začasni or-
gan družbenega varstva je svoje delo
usmeril predvsem v sanacijo te delov-
ne organizacije. Najprej so izvedli in-
venturni popis (bilo ga je spričo neu-
rejenih razmer in skladišč na sedmih
lokacijah težko speljati), nato pa sana-
cijski program. Za normalno poslova-
nje Žimnice bi bilo potrebno pridobiti
3 stare milijarde din, s katerimi bi krili
izgube v letih 1978-1979 ter predvide-

Janko Šolmajer
razrešen

Na julijski skupščini so dele-
gati vseh treh zborov občinske
skupščine soglasno sprejeli
predlog o razrešitvi Janka Šol-
majerja kot podpredsednika ob-
činskega izvršnega sveta. Ob tej
priložnosti so se mu tudi iskreno
zahvalili za njegovo večletno
uspešno delovanje. Janko Šol-
majer je s 1. julijem 1980 prev-
zel novo odgovorno dolžnost kot
predsednik poslovodnega orga-
na SOZD BIVET.

no izgubo v letu 1980 in v okviru tega
za kritje nepokrite investicije 850 mi-
lijonov starih dinarjev, za obratna
sredstva v višini 450 starih mitijonov
in za minimalno novo investicijo
okrog 250 starih milijonov. Med glav-
nimi vzroki za nastalo stanje so: ne-
strokovno delo, slaba organizacija de-
la, nevestno gospodarjenje.

©dstavljeni vodilni delavci so bili
prerazporejeni na druga delovna me-
sta. Delovna organizacija tudi ni imela
ustreznega cenika. Za 7 starih milijard
realizacije je bilo v Žimnici 7 trgov-
skih potnikov, kar je predstavljalo ve-
lik strošek v samem poslovanju, saj je
samo za plačilo potnih stroškov bilo
izdanih 240 starih milijonov. Ob tem
še to, da je od skupno 130 zaposlenih
kar polovica delala v režiji. Organ
družbenega varstva je ukinil popol-
dansko izmeno, saj je v njej delalo
manjše število delavcev, ker jim je to
zaradi njihovih družinskih razmer od-
govarjalo, delovni učinki te izmene pa
so bili slabi, Pa tudi z delovno discipli-

no v Žimnici se je moral začasni organ
večkrat srečati, vendar ukrepanje spri-
čo nesklepčnosti disciplinske komisije
ni bilo možno. Zaradi neporavnanih in
že zapadlih finančnih obveznosti je
SDK blokirala žiro račun delovne or-
ganizacija. To pa je povzročilo nepre-
mostljive težave. Nastala situacije je
zahtevala hitro in energično ukrepa-
nje. Skupno z izvršnim svetom je or-
gan družbenega varstva intenzivno
pristopil k iskanju sanatorja. Vendar

(nadaljevanje s strani 1)

številni razgovori z delavci organizaci-
je, poslovnimi partnerji Žimnice kot
tudi z banko, niso* dali željenih rezul-
tatov. Zato je delavski svet Žimnice 2.
julija sprejel sklep za uvedbo postop-
ka prisilne poravnave med Žimnico in
njenimi upniki.

Na osnovi tega sklepa je temeljno
sodišče v Ljubljani sprejelo 7. julija
sklep, s katerim od Žimnice zahteva,
da do 8. avgusta 1980 predloži sodišču
poročilo o gospodarsko finančnem
stanju dolžnika in seznam upnikov z
navedbo njihovih firm, sedežev ter vi-
šino njihovih terjatev. In, v kolikor do
navedenega dne Žimnica ne bo pred-

Vrtec v Vnanjih goricah
poimenovan

Soglasno so delegati potrdili sklep
<) poimenovanju vzgojnovarstvene
ustanove v Vnanjih goricah po zna-
ni aktivistki in revolucionarki, do-
mačinki Mariji Novak.

ložila navedene dokumentacije, bo so-
dišče uvedlo uvodoma stečajni posto-
pek.

Iz poročila pa je bilo razvidno še to,
da je temeljno sodišče na osnovi skle-
pa delavskega sveta DO Žimnica v
uvedbi postopka za prisilno poravna-
vo, razpisalo rok za uvedbo postopka
prisilne poravnave za 16. julij 1980.
Ta narok ni uspel in zato je na osnovi
sklepa stečajnega senata temeljnega
sodišča v Ljubljani, stečajni postopek
uveden. , ••-,;: " -...

Poročilo so delegati sprejeli hkrati z
obvestilom, da bo dokončno poročilo
ta organ družbenega varstva podal na
septembrski seji občinske skupščine.
(Mimogrede povedano, v tej delegat-
ski prilogi ga tudi objavljamo!)


